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Beste ouders,

Geheel ter info wil ik toch even mededelen dat ik

maandag a.s. geopereerd word. Dit gaat betekenen dat

ik de even uit de roulatie ben. Ik krijg een nieuwe

linkerheup.

Ik hoop dat het herstel voorspoedig gaat en dat ik

iedereen de tweede week na de meivakantie weer kan

begroeten. Tot die tijd ben ik via de mail gewoon te

bereiken.

Natuurlijk kunt u altijd allereerst terecht bij de leerkracht van uw zoon/dochter.

Op naar een spoedig herstel.

Vriendelijke groet,

Rene Jansen

Onderwerp: Informatie nieuwbouw basisscholen

Vollenhove

Beste ouders/verzorgers van kinderen van OBS De

Voorpoort,

Al enkele jaren spreken we als schoolbesturen met de

gemeente Steenwijkerland over de nieuwbouw van

basisscholen in Vollenhove.

B&W van de gemeente Steenwijkerland heeft nu een

concreet voorstel voorbereid voor de gemeenteraad. Op 25 mei komt dat voorstel ter stemming

in de raad.

In dat voorstel staat opgenomen dat er geld wordt gereserveerd voor nieuwbouw van de drie

scholen in Vollenhove onder één dak. Het is de bedoeling dat de nieuwbouw voor de drie

scholen in één keer zal plaatsvinden. Dit sluit aan bij de visie van de gemeenteraad. In deze visie

kunnen scholen bij schommelingen in leerlingenaantal de inzet van lokalen in de toekomst beter

oplossen.

Als locatie is het terrein achter de Burght, naast de tennis, aangewezen.

Als schoolbesturen Aves, Op Kop en Accrete vinden we deze locatie een goede keuze.

Het is de bedoeling dat de nieuwbouw is afgerond in 2028.

Voor het daadwerkelijk opstarten zijn we afhankelijk van het besluit van de gemeenteraad in

mei. Daarom is op dit moment het bouwproces nog niet opgestart.

U leest hier binnenkort vast ook over via de media. We informeren daarom alle ouders van de

drie scholen alvast met deze mail. Zo bent u samen in één keer op dezelfde manier

geïnformeerd.

Op 16 april organiseert de gemeente van 19.00 tot 21.00 uur een inloopavond in de Burght over

de locatiestudie voor de onderwijshuisvesting voor geïnteresseerde bewoners van Vollenhove.

U wordt daarvoor bij dezen van harte uitgenodigd.

Voor vragen over de inhoud van deze brief kunt u altijd bij directeur René Jansen of bij mij

terecht.

Met vriendelijke groet,

Wim Bok



Onderwerp: Onderzoek naar intensivering van de bestuurlijke samenwerking tussen Stichting

voor Protestants Christelijk Onderwijs Accrete, Stichting voor Protestants Christelijke

Kinderopvang Accrete, Stichting Op Kop en Stichting samenlevingsscholen.

Beste ouder(s)/verzorger(s),

Onze stichtingen verzorgen kinderopvang en onderwijs in de gemeenten Zwartewaterland en

Steenwijkerland. Dagelijks ontvangen we 1500 kinderen op de kinderopvang en verzorgen wij

samen op 30 locaties onderwijs aan ruim 3900 leerlingen.

Gezamenlijke ambitie

De vier stichtingen hebben richting de toekomst de ambitie om kwalitatief goede kinderopvang

en onderwijs te blijven verzorgen voor de kinderen in onze regio. Al onze kindcentra en scholen

hebben een uniek eigen profiel ontwikkeld en deze koesteren wij. Om invulling te geven aan

deze ambitie onderzoeken wij de komende tijd of intensivering van de bestuurlijke

samenwerking meerwaarde heeft om onze ambitie waar te kunnen maken, waarbij

uitgangspunt is dat de identiteit van onze

afzonderlijke kindcentra en scholen niet ter discussie staat. Voor ons is het borgen van de

identiteit erg belangrijk, naast thuisnabij onderwijs en opvang in onze dorpen en steden. Samen

willen we er voor zorgen dat uw kind(eren) op onze kindcentra en scholen de allerbeste

ontwikkeling doorlopen en ook de beste ondersteuning en begeleiding krijgen.

Waarom nu een onderzoek naar intensieve bestuurlijke samenwerking?

Met een intensieve samenwerking op bestuurlijk niveau willen wij onderzoeken of de

stichtingen samen beter in kunnen spelen op een aantal ontwikkelingen. Zo kunnen wij wellicht

het personeelstekort in de opvang en het onderwijs beter aanpakken. Samen kunnen wij de

krachten bundelen als het om geld gaat. Er komt steeds minder geld beschikbaar door de

wijzigingen in de bekostiging vanuit het Rijk. Een andere belangrijke reden is dat wij zo beter

kunnen omgaan met het teruglopende aantal kinderen in onze regio en zo onderwijs en

kinderopvang kunnen blijven aanbieden in de nabije omgeving.

Samen sterker?

Als bestuurders van Accrete, Op Kop en de Samenlevingsscholen is het onze taak om te kijken of

intensievere samenwerking inderdaad voor meerwaarde gaat zorgen. Het afgelopen jaar

hebben wij hierover al veel met elkaar gesproken en de samenwerking opgezocht. Wij hebben

gesprekken gevoerd met de raden van toezicht en de overkoepelende medezeggenschap van

onze stichtingen. Nu is het tijd voor een volgende stap, het onderzoek naar intensivering van

bestuurlijkesamenwerking.

Wat gaan wij precies doen?

Er wordt onderzoek uitgevoerd door een externe adviseur/procesbegeleider. Het onderzoek

vindt plaats van half april 2025 tot aan de zomervakantie 2025. Wij willen daarmee helder

krijgen of intensievere bestuurlijke samenwerking leidt tot duidelijke voordelen. Ook wordt

onderzocht welke organisatievorm daarbij zou passen. Er wordt tijdens dit onderzoek informatie

verzameld die nodig is om inzicht te krijgen in onder andere de verwachte leerlingaantallen en

de kosten van kinderopvang, onderwijs en bedrijfsvoering. De voor- en nadelen van de

samenwerking worden goed in beeld gebracht, zowel voor kinderopvang,

onderwijs als de organisatie. De procesbegeleider zal veel gesprekken voeren, zowel op de

kindcentra en scholen als daarbuiten. Wij willen ook graag weten wat andere besturen in onze

regio, de gemeenten en overige betrokkenen van onze mogelijke samenwerking vinden.

Wij houden u uiteraard op de hoogte van de uitkomsten van dit onderzoek en van een eventueel

vervolg. Hopelijk hebben wij u hiermee voldoende ingelicht. Binnenkort zal er een persbericht

naar buiten komen vanuit de gezamenlijke stichtingen.

Als u vragen heeft, stuur dan alstublieft een e-mail naar

info@samenwerkingkopoverijssel.nl.

Met vriendelijke groet,

Wim Bok Bestuurder Op Kop

Jacqueline Drok Bestuurder Accrete

mailto:info@samenwerkingkopoverijssel.nl


Volgende week......

Vandaag is de muur van het schuurtje voorbewerkt.

Volgende week donderdag wordt er door een

vakspecialist samen met de leerlingenraad een prachtige

graffiti tekening op de muur gespoten.

Wat wordt ons schoolplein toch mooi🤩


